

COMMITTEES Special.

Royal Highness the Princess Charlotte Augusta, His Daughter, 34. This order is discharged, 36. See Governor in Chief, Message from him by Members of this House.

To prepare an Address to the Governor in Chief, requesting him to lay at the foot of the Throne the joint Address of condolence to His Royal Highness the Prince Regent, 53, 54. Report, 55, 56.

To consider of the course it will become this House to adopt upon the paper declared by the vote of the House, to be a Libel upon the House and to report precedents, 52. Report, 64, 65. See Libel.

To prepare an Address to His Royal Highness the Prince Regent, to thank His Royal Highness for the signification of his pleasure on the subject of the Address of this House relative to the proceedings of the Assembly against the Honorable Louis Charles Foucher, 86. Report, 89.

To prepare an Address to the Governor in Chief, requesting him to lay the above Address of this House to His Royal Highness the Prince Regent, at the foot of the Throne, 89. Report, 98, 99.

To examine and report on the State of the Library of this House, 118. Report, 137. Vote of an Address to His Excellency, 143. Governor's answer, 148.

To prepare a joint Address of both Houses of the Provincial Parliament to His Royal Highness the Prince Regent, on the expectation that duties may be laid by the Imperial Parliament upon the Lumber imported from these Colonies into Great-Britain, 124. Report, 135. The Address, 136.

To examine and audit the accounts of the Clerk of this House, 131. Report, 139.

To search for precedents on the subject of a Message received from the Assembly, with the Bill to amend the ordinance for preventing accidents by fire, 135. Report, 140.

To prepare an Address to the Governor in Chief, praying that His Excellency would be pleased to transmit to His Royal Highness the Prince Regent, the joint Address of both Houses, on the expectation that duties may be laid on the Lumber imported from the British North American Colonies into Great-Britain. — Report, 140. The Address, 141.

COMPLAINT, Articles of and accusations. Motion that an Address be presented to the Governor in Chief, praying His Excellency to inform the House if His Royal Highness the Prince Regent has signified his pleasure upon the subject of the Address of this House to him, relative to the Articles of Complaint and accusations exhibited by the Assembly against the Honorable Louis Charles Foucher, 43, 44. It is passed. Committee appointed to prepare the said Address, 48. Report of an Address. It is agreed to, 50. The Address, 51. To be engrossed. *Ibid.* The Address is read and ordered to be presented to His Excellency by the whole House. Members appointed to know when he will receive the same, 59. Report that His Excellency will send an answer in writing, 66. His answer, 73. The Speaker reports that the Address having been presented, His Excellency was pleased to say he would answer by a Message to the House, 77. The Message, 85. Vote of an Address of thanks to the Governor in Chief. Members appointed to present the same, 87. Vote of an Address of thanks to His Royal Highness the Prince Regent, and Committee appointed to prepare the same, 86, 87. Report of an Address. It is agreed to, and to be engrossed, 89. An Address voted to His Excellency, requesting he will lay at the foot of the Throne the

COMITE'S, Spéciaux:

Pour préparer une Adresse au Gouverneur en Chef, priant Son Excellence de vouloir bien informer cette Chambre si Son Altesse Royale le Prince Régent a signifié son plaisir au sujet de l'Adresse de cette Chambre à Son Altesse Royale, au sujet des accusations portées par l'Assemblée contre l'Honorable L. C. Foucher, Ecuyer, 47, 48. Rapport, 50, 51. Voyez. Adresses au Gouverneur en Chef.

Pour préparer une Adresse au Gouverneur en Chef, pour lui faire les remerciements de cette Chambre, de lui avoir donné communication de la mort de Son Altesse Royale la Princesse Charlotte Augusta, 34. Rapport, 37.

Pour préparer une Adresse de condoléance à Son Altesse Royale le Prince Régent, sur la mort de Son Altesse Royale la Princesse Charlotte Augusta, Sa Fille, 34. Cet ordre est déchargé, 36. Voyez Gouverneur en Chef, Messages de sa part par des Membres de cette Chambre.

Pour préparer une Adresse au Gouverneur en Chef, le priant de vouloir mettre au pied du Trône l'Adresse de condoléance faite conjointement par les deux Chambres à Son Altesse Royale le Prince Régent, 53, 54. Rapport, 55, 56.

Pour considérer la marche qu'il conviendra à cette Chambre d'adopter au sujet du Papier que cette Chambre a déclaré être un Libel contre elle, et faire rapport de précédents, 52. Rapport, 64, 65. Voyez, Libel.

Pour préparer une Adresse à Son Altesse Royale le Prince Régent, pour lui faire les remerciements de cette Chambre de ce qu'il a bien voulu signifier son plaisir sur l'Adresse que cette Chambre lui a présentée au sujet des procédés de l'Assemblée contre l'Honorable L. C. Foucher, 86. Rapport, 89.

Pour préparer une Adresse au Gouverneur en Chef le priant de mettre au pied du Trône l'Adresse ci-dessus de cette Chambre à Son Altesse Royale le Prince Régent, 89. Rapport, 98, 99.

Pour examiner et faire rapport de l'état de la Bibliothèque de cette Chambre, 118. Rapport, 137. Vote d'une Adresse au Gouverneur en Chef, 143. Sa Réponse, 148.

Pour préparer une Adresse faite conjointement par les deux Chambres du Parlement Provincial à Son Altesse Royale le Prince Régent, sur l'attente qu'un droit sera mis par le Parlement Impérial sur les Bois exportés des Colonies Britanniques du Nord, dans la Grande Bretagne, 124. Rapport, 135. L'Adresse, 136.

Pour examiner les comptes du Greffier de cette Chambre, 131. Rapport, 139.

Pour faire la recherche de précédents au sujet du Message reçu de l'Assemblée avec le Bill qui amende l'Ordonnance pour prévenir les accidents du feu, 135. Rapport, 140.

Pour préparer une Adresse au Gouverneur en Chef, le priant de vouloir bien transmettre au pied du Trône l'Adresse faite conjointement par les deux Chambres à Son Altesse Royale le Prince Régent, dans l'attente que des droits pourront être mis sur les Bois exportés des Colonies Britanniques du Nord, dans la Grande Bretagne. Rapport, 140. L'Adresse, 141.

COMMERCE avec les Etats-Unis. Bill qui fait une provision temporaire pour régler le Commerce entre cette Province et les Etats-Unis d'Amérique. Passé par les deux Chambres et Sanctionné, 150. Voyez Bills.

COMMISSAIRES. Rapport des — mis devant la Chambre. Relativement aux Communications Intérieures du Comté de Devon, délivré à la Barre, 20.